
 

 

 

 

Referat bestyrelsesmøde, 

Mandag den 30. oktober 2023 kl. 18.00 

Skovshoved Idræts Forening 

 

Tilstede: Morten Samsøe Jacobsen (MSJ), Ulrik Hesse (UH), Søren Brøchner Mortensen (SBM), Lisbet 
Elkjær (LE), Linda Gry (LG), Hanne Leth (HL), Thomas Troels-Smith (TTS), Christian Toft (CT),  

Afbud:  Rasmus Knude (RK), Jesper Sørensen (JS) 

Inviteret: - 

Referent:  Christian Toft 

 

 

Dagsorden 

1. Godkendelse af referat af sidste bestyrelsesmøde den 4. september 2023 
Godkendt  
 

2. Formanden orienterer 
 Gentofte LIV modtog Gentofte kommunes ”Initiativprisen 2023” ved en reception på 

Rådhuset fredag d. 6. oktober. 
 Drøftelse omkring principper for at invitere tidligere medlemmer til SIG møder.  

 
3. Opgaveudvalg vedr. fremtidens idrætsfaciliteter 

 SBM – det er principperne bag fremtidens prioriteringer af idrætsfaciliteter der drøftes. 
Man har diskuteret dilemmaer omkring bla. at få en mulitihal til at fungere. Formålet med 
opgaveudvalget, er at klarlægge kriterier og principper som politikkerne fremover skal 
vælge ud fra. Der har været afholdt 3 møder og én inspirationstur, arbejdet forventes 
afsluttet ultimo december.  
 

4. Gentofte Mødes 2023 
 SIG var ikke repræsenteret ved årets møde. Vi undersøger mulighederne for 2024. 

 
 

5. Opdatering på udvalgsmøde  vedr. spørgsmål til kommunen 
 MSJ har rykket Anne Hjort – i forlængelse at mødet med KUF 8/8. Herefter har SIG været 

aktiv i forhold til opfølgning af punkterne. Moderne og fleksibel adgang for foreningerne til 



kommunens idrætsfaciliteter. Faciliteternes åbningstider skal følge skolernes ferier. Vi er 
opmærksomme på behovet for sociale rum i forbindelse med vores faciliteter.  
Tanken er at kunne stille direkte spørgsmål til de relevante politikere inden jul.  
 

6. Diskussion om hvorledes SIG’s formue, pr. 31/12/2022 kr. 362.884, bedst muligt kan gøre gavn 
for foreningerne og i særdeleshed til at støtte op om et bedre klubliv 
 
CT har bedt FAU medlemmerne om at fremsende forslag på seneste FAU møde. 
MSJ – Hvordan kan vi benytte nogle af pengene, til at styrke klublivet. Det er tanken at kunne bruge 
pengene bredt, til gavn for så mange af vores medlemsklubber som muligt. Vi skal styrke 
fællesskabet og det sociale liv. Det er ikke tanken at støtte enkelt atleter, SIG skal favne bredere.  
SBM – kunne man etablere et værested, hvor foreningsmedlemmer kan komme og dyrke sociale 
fællesskaber på tværs af klubberne.  
UH-Samarbejde med fritid om hvad de ville anbefale SIG brugte  
TTS-købe biografaften til Gentofte kino for X antal unge medlemmer 30tkr.  
CT- kan SIG tilbyde ”fri træning” hos andre foreninger, eksempelvis LG – Der afsættes kr. 10tkr.  
 

7. Erhvervsnetværk med henblik på at skaffe økonomi til socialt udsatte som ikke har råd til at 
deltage i fællesture med deres respektive klubber 

MSJ – Det er besluttet at der nedsættes 40tkr. Til en pulje som kan søges af klubberne til udsatte. 
TTS + LE + LG udarbejder kommissorie som klubberne kan søge efter, principperne skal være så 
flere parter bidrager (udøver, klub, SIG).  

Nyt fra udvalgene – KORT 

 Folkeoplysningsudvalget, seneste møde 12-10-2023, særligt pkt.2 og 3 hhv. 
i. Drøftelse af eksklusionsbestemmelser i folkeoplysende foreninger 

ii. Orientering om opgaveudvalget Fremtidens idrætsfaciliteter 
 Klubrumspuljen, referat af møde 11-09-2023 udsendt af Linda pr. mail d. 11/9 

I forhold til SIG prisen: LG - udarbejder liste med SoMe kanaler som annoncen skal udsendes til.  

UH – udarbejder annoncen og sender udkast til beslutning den 27/11.  

 Facilitetsudvalget, referat af møde 28-09-2023 udsendt af MSJ pr. mail d. 29/10  
 

8. Bordet rundt – KORT 
 

9. Eventuelt 
 Drøftet hvor aktive SIG medlemmer skal være i forbindelse med BM  

 
10. Næste møde 

 Er fastlagt til 27. november 2023 kl. 18.00 i HIK, Maglegårdshallen. Morten reserverer 

 


